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„H*vnomet.“ Pavel, či Nerudová? Začíná být zle
parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-H-vnomet-Pavel-ci-Nerudova-Zacina-byt-zle-722431

04.12.2022 19:19 | Ze sítí

Česko-švýcarský podnikatel Jiří Lobkowicz, jenž v

minulosti vyjádřil podporu prezidentskému kandidátovi

Petru Pavlovi, se na sociálních sítích vyjádřil také k

ekonomce a prezidentské kandidátce Danuši Nerudové.

Pro ni na rozdíl od Pavla slova chvály od Lobkowicze

nezazněla. A právě nad tím si povzdychl podnikatel Tomáš

Čupr. „Já tu nebojuju ani za jednoho kandidáta, ale proti

demagogickému hovnometu,“ poznamenal mimo jiné ke

svému příspěvku.

Foto: Hans Štembera 

Popisek: Kandidátka na prezidentku Danuše Nerudová

„O Danu Nerudovou se ‚starají‘ konzultanti, PR agentura a její klan.

Autenticita je nulová. Neustále sype své povrchní ekonomické

znalosti jako zoufalé koření na špatné jídlo. Její profesní politická

nenaplněnost či neúplnost je podle mého pocitu cítit v každém

okamžiku její kampaně,“ poznamenal Lobkowicz k prezidentské

kandidátce.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-H-vnomet-Pavel-ci-Nerudova-Zacina-byt-zle-722431
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O Danu Nerudovou se”starají" konzultanti,PR agentura a její klan. Autenticita je
nulová.Neustále sype své povrchní ekonomické znalosti jako zoufalé koření na špatné
jídlo.Její profesní politická nenaplněnost či neúplnost je podle mého názoru cítit v každém
okamžiku její kampaně. pic.twitter.com/7TBTJd1YVQ

— Jiri Lobkowicz (@jirilobkowicz1) December 1, 2022

„Zatímco PP si po večerech googluje, ‚jak se dělá kampaň‘, píše sám

do médií, na svůj telefon točí videa a každé slovo v jeho projevech a

debatách je čistě z jeho hlavy. Jen ať je jasno, já tu nebojuju ani za

jednoho kandidáta, ale proti demagogickému hovnometu,“ odvětil v

diskusi podnikatel Tomáš Čupr.

„Mám obavy, když mi si tady budeme navzájem dehonestovat

kandidáty, tak na tom může vydělat jediná osoba. Ano, Babiš. Tak

nechme toho, volme, kdo je nám bližší, ale hlavně v druhém kole

volme zase. Děkuji,“ odvětil další z diskutérů.

Psali jsme:

Klidný člověk, řekl o Pavlovi ten, co psal Babišovi: „Čichali jste si

k zadku“

Jiří Lobkowicz vyjádřil před pár dny podporu Petru Pavlovi. Podle

Lobkowiczových slov navštívil zámek Mělník, kde mu právě česko-

švýcarský podnikatel vyjádřil slova uznání. 

„Dnes přijel na návštěvu na zámek Mělník generál Petr Pavel s

manželkou Evou a já jsem mu oficiálně vyjádřil podporu, aby se stal

příštím prezidentem České republiky. Naše země potřebuje jako

hlavu státu silného a klidného člověka,“ napsal koncem listopadu Jiří

Lobkowicz z mělnického zámku.

Dnes přijel na návštěvu na zámek Mělník generál Peter Pavel s manželkou Evou a já jsem
mu oficiálně vyjádřil podporu, aby se stal příštím prezidentem České republiky. Naše země
potřebuje jako hlavu státu silného a klidného člověka. pic.twitter.com/OxGtAvZmkQ

— Jiri Lobkowicz (@jirilobkowicz1) November 22, 2022

https://t.co/7TBTJd1YVQ
https://twitter.com/jirilobkowicz1/status/1598253708047179776?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Klidny-clovek-rekl-o-Pavlovi-ten-co-psal-Babisovi-Cichali-jste-si-k-zadku-721167
https://t.co/OxGtAvZmkQ
https://twitter.com/jirilobkowicz1/status/1594976212958720007?ref_src=twsrc%5Etfw
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V minulosti, před senátními volbami, se podnikatel vyjádřil také k

Andreji Babišovi (ANO), ale tam rozhodně nechválil. Tehdy totiž

Babiš podpořil ve druhém kole senátních voleb kandidáta Dědečka

(ANO) a hanil jeho soupeře Tomáše Czernina (TOP 09).

„Náš kandidát do Senátu Jaromír Dědeček byl první, který našel

odvahu tady v regionu upozornit třeba na to, že jeho protikandidát

Tomáš Czernin pobírá téměř stomilionové dotace od státu. Czernin je

kamarád Markéty Pekarové Adamové, která lidem radí, aby si vzali

teplý svetr, místo toho, aby zastropovali elektřinu. Byl to Czernin,

který jako současný senátor s klidem přihlížel ke zdražování energií.

Byl to on, který přihlížel, jak kvůli nečinnosti vlády firmy propouštějí

lidi. A podle všeho byl to také on, který zatajoval i to, že ona

slibovaná pomoc vlády lidem a firmám bude ve skutečnosti jiná, než

slibovali před komunálními volbami,“ zdůraznil tehdy Andrej Babiš s

prosbou, aby lidé dali hlas Jaromíru Dědečkovi.

Czernina se v reakci na Babišova slova zastal právě česko-švýcarský

politik a finančník Jiří Lobkowicz, pocházející z knížecí mělnicko-

hořínské větve rodu Lobkoviczů.

„Pane Babiši, zatímco vaše rodina stále skákala po stromech, jedli

banány a navzájem si čichali k zadku, rodina Czerninů téměř deset

století chránila tuto zemi před debily, jako jste vy,“ nebral si

Lobkowicz na Babiše servítky.

První kolo prezidentské volby by v listopadu podle modelu agentury

Ipsos vyhrál předseda hnutí ANO a bývalý premiér Andrej Babiš s

29,7 procenta. O druhé místo by bojovali generál Petr Pavel se

ziskem 25,3 procenta a ekonomka Danuše Nerudová s 25 procenty.

Výsledky listopadového průzkumu agentura poskytla před pár dny

ČTK. Proti jejímu říjnovému průzkumu Babiš v preferencích

předstihl Pavla a kromě bývalého premiéra si od října polepšila také

Nerudová, která se dostala v preferencích těsně za Pavla.

Psali jsme:

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Koukal-byste-jak-pan-slechtic-shlizi-na-poddane-Utok-Lobkowicze-na-Babisovu-rodinu-odpalil-neuveritele-historky-715950
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Zelení: Životní prostředí nejde řešit „na

vedlejšák“

Írán pozastavuje činnost mravnostní policie. Po

měsících protestů

„Psychopat“. Válka na síti mezi CNN a mluvčí

Zacharovovou

Zdeněk Jemelík: Trest jako míra závažnosti

skutku

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.

Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.

Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Zeleni-Zivotni-prostredi-nejde-resit-na-vedlejsak-722425
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Zeleni-Zivotni-prostredi-nejde-resit-na-vedlejsak-722425
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Iran-pozastavuje-cinnost-mravnostni-policie-Po-mesicich-protestu-722419
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Iran-pozastavuje-cinnost-mravnostni-policie-Po-mesicich-protestu-722419
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Psychopat-Valka-na-siti-mezi-CNN-a-mluvci-Zacharovovou-722418
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Psychopat-Valka-na-siti-mezi-CNN-a-mluvci-Zacharovovou-722418
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Zdenek-Jemelik-Trest-jako-mira-zavaznosti-skutku-722420
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Zdenek-Jemelik-Trest-jako-mira-zavaznosti-skutku-722420
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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se ZDE.

Článek obsahuje štítky

Lobkowicz , Pavel , Nerudová , volba prezidenta 2023

autor: vef

Mgr. Martin Kupka byl položen dotaz

navýšení dálniční známky

Uvažujete o tom, že by cena každý rok rostla. O kolik? A porostou

také lidem každoročně platy? Třeba teď jsou reálné mzdy na

minimum.

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů:

Další články z rubriky

https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Lobkowicz
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Pavel
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Nerudov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/volba%20prezidenta%202023
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Martin-Kupka-121527
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Martin-Kupka-121527
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=153624
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-To-je-zazrak-O-Nerudove-hovori-Vitaskova-Nasla-vazne-veci-722435
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21:10 „To je zázrak!“ O Nerudové hovoří Vitásková. Našla vážné věci

Někdejší předsedkyně Energetického regulačního úřadu, jež také

zvažovala kandidaturu do prezidentské…
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